
 

 
 

 
      
      

 
 
Geachte leden van de commissie Samen Leven, 
     
      
Mijn naam is Ad Dogger en ik ben directeur/bestuurder van PCPO Barendrecht en Ridderkerk. 
Mede namens het wijkcentrum en Stichting Kinderopvang Ridderkerk (SKR) wil ik graag van deze 
gelegenheid gebruik maken om in te spreken op het agendapunt “nieuwbouw IKC De Wingerd“.  
 
Ter besluitvorming ligt een mooi plan voor waarin verbinding wordt gelegd tussen nieuwbouw van 
CBS De Wingerd en vernieuwbouw van het huidige gebouw van De Wingerd voor gebruik door de 
kinderopvang van SKR voor de doelgroep 0 tot 14. Daarnaast zal de vernieuwbouw van 
CBS De Wingerd onderdak bieden voor het wijkcentrum voor de doelgroep 0 tot 100. Kortom, een 
unieke mogelijkheid van een Integraal Kind Centrum dat zich o.a. middels een actief wijkcentrum 
nog verder kan ontwikkelen tot spil in de wijk Ridderkerk-Oost. 
 
Het voorliggende plan is een mooi voorbeeld van concretisering van het gemeentelijk beleid dat 
gericht is op ontwikkeling van nieuwbouw/renovatie van maatschappelijk vastgoed, IKC en brede 
schoolontwikkeling. Door onze variant is het tevens mogelijk geworden om in te spelen op de 
gebiedsvisie van de gemeente bijvoorbeeld ten aanzien van waterbergingsoplossingen voor de 
toekomst. 
 
Tijdens het bezoek van uw commissie aan IKC De Klimop-Centrum hebben wij de wethouders 
Van Os en Franzen en betrokken ambtenaren gecomplimenteerd voor hun niet aflatende inzet 
voor IKC en brede schoolontwikkeling. Ook de betrokkenheid van uw commissie hebben wij zeer 
gewaardeerd. Langs deze weg willen we opnieuw uw gemeenteraad, het college en het ambtelijk 
apparaat bedanken voor de uitwerking van haar visie en de samenwerking. 
 
De afgelopen periode hebben school, kinderopvang, wijkcentrum en de gemeente de nodige tijd 
geïnvesteerd om visie en mogelijkheden op elkaar af te stemmen om - als uw raad toestemming 
geeft om het plan uit te voeren - een vliegende start te kunnen maken om een nieuw integraal 
kind- en wijkcentrum te realiseren. Wij opteren voor nieuwbouw in combinatie met vernieuwbouw. 
Door in fases te bouwen is er geen tijdelijke huisvesting benodigd waardoor de gemeente 
middelen bespaart. Door onze variant is er ook geen discussie over welke school als eerste aan de 
beurt is voor nieuwbouw. Zowel De Noord als De Wingerd kunnen nu gelijktijdig aan de slag.  
 
In de commissievergadering waarin u het voorstel m.b.t. nieuwbouw van IKC De Noord 
besprak, maakte u zich zorgen m.b.t. de overlast voor wijkbewoners. Namens de betrokken 
partners nieuwbouw IKC De Wingerd en het wijkcentrum sluit ik mij aan bij de woorden van 
mijn collega Jenny Evers van OZHW in de commissievergadering van 4 maart 2021 dat ook 
wij willen bijdragen om de verkeersbelasting voor de wijkbewoners zo gering mogelijk te 
laten zijn en zo kort mogelijk te laten duren middels het maken van afspraken over 
bijvoorbeeld schooltijden, het met ouders in overleg gaan m.b.t. het halen en brengen van 
kinderen en met de gemeente te overleggen over aanvullende verkeersmaatregelen. 
 
Het mag duidelijk zijn dat PCPO, SKR en het wijkcentrum het voorliggende plan van harte 
ondersteunen.  
 
Dank voor uw aandacht. 
  
      
 
 
 

 


